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Zápis z jednání 
+ 
 
 
Jednání výchozí Místní komise Jarošov 

Komise Jarošov 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 14. 6. 2023 
Mgr. Jan Zapletal - předseda A 
Jan Kedroň - místopředseda A 
Marta Vaňková A 
Milada Havlů A 
Mgr. Jana Majzlíková              A 
Helena Minaříková A 
Denisa Mišurcová, DiS. N 
Jan Vydlák A 
Bc. Vojtěch Jančík A 
Ing. Jiří Zerzáň A 
Bc. Jakub Doskočil O 

 Věra Mikulková - tajemník/tajemnice  A 
  

 Program jednání  
 Komise provedla obchůzku místní části Jarošov s následujícími poznatky a požadavky: 
 
Odbor OIN 
 01/03/2023/MK JA 

Komise po místním šetření doporučuje v souvislosti s připravovanou dvoufázovou rekonstrukcí ulice Na 
Svárově: 
V souvislosti s připravovanou dvoufázovou rekonstrukcí ulice Na Svárově odstranit květináč z prostoru za 
Domem s pečovatelskou službou kvůli umožnění průjezdu MHD a ořezat stromy za kostelem z téhož 
důvodu. 
Zvážit ukončení rekonstruovaného úseku tak, aby byla respektována logika stávajícího chodníku před 
domem č. p. 22, čili oproti předloženému projektu posunout ukončení blíže k domu č.p. 22. Navrhujeme 
schůzku s projektantem na místě.  
Zvážit možnost vybudování či umožnění vybudovat parkovací místa v trojúhelníku mezi ulicemi Drahy a 
Na Svárově. 
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Odbor APR, SŽP 
02/03/2023/MK JA 
Na památníku obětem války vedle kostela figuruje jméno jarošovského občana a příslušníka RAF, JUDr. 
Julia Bleiera (ve vojenských záznamech vedený jako Jiří Ervín Bleier), který padl v průběhu 2. světové 
války. U jeho jména je však nesprávně uveden datum úmrtí. Ve skutečnosti zahynul při výcviku dne 
17.5.1943 u města Todcaster (nikoli tedy 17.5.1945, jak je uvedeno na památníku). Bylo by správné tuto 
chybu napravit. 
 
Odbor SMM 
03/03/2023/MK JA 
Komise znovu navrhuje vyznačení přechodu pro chodce na nebezpečném úseku ulice Nová cesta u 
hlavní silnice, anebo návrh takového řešení, které by zvýšilo bezpečnost chodců v tomto místě. Stávající 
zažitá praxe přecházení těsně u hlavní silnice bez jakéhokoli je nebezpečná. 

  

                                                    
 
Odbor SŽP 
04/03/2023/MK JA 
Komise žádá o aktuální informaci ohledně připravované výstavby v areálu bývalého pivovaru, a to 
zejména o řešení dopravní situace. Zvažovala se výstavba křižovatky s kruhovým objezdem, a to hned 
v několika variantách.  
 
05/03/2023/MK JA 
V souvislosti s novým řešením MHD, resp. spojení Jarošova s ostatními částmi Uherského Hradiště se 
počítá se zapojením linek veřejné linkové dopravy přes ulici Za Humny vedených přímo na autobusové 
nádraží. Někteří členové komise navrhli zvážit vybudování točny MHD v prostoru SÚS, čili prodloužení 
tras MHD o ulici Za Humny. Žádáme o posouzení takového návrhu. 

 
Odbor SMM 

   06/03/2023/MK JA 
Žádáme o provedení údržby a opravy opěrné zdi chodníku za domem č.p. 517 na Loukách. Stavební 
prvky použitých svahových tvárnic jsou na sobě pouze volně položené a lze s nimi volně pohybovat. 
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Různé 
Na řádném jednání místní komise Jarošov, které proběhne v měsíci září, se komise bude zabývat 
způsobem vyřešení podnětů. Avšak členy komise překvapila reakce na návrh omezení rychlosti při 
průjezdu sídlištěm Louky. Po odstranění retardérů se část řidičů vrátila k praxi rychlé jízdy, i když 
podmínky v místě jsou složité. Nepochybně to vede ke zvýšení nebezpečnosti úseku. Navrhovali jsme 
omezení rychlosti po vzoru průjezdu na sídlištích ve Štěpnických a Východě. Pokud to šlo vyřešit na dvou 
podobně exponovaných místech v Uherském Hradišti, tak nerozumíme důvodům, proč by to v Jarošově 
jít nemohlo. Znovu tedy upozorňujeme město na situaci na sídliště Louky. Nebudeme navrhovat konkrétní 
řešení, protože na to nemáme ani kvalifikaci, ani kompetenci. Žádáme o takové řešení, které zklidní 
průjezd sídlištěm Louky. Pokud není možné omezit rychlost, pak se musí najít jiné řešení. 

 
 
 
Příští řádné jednání MK 13. 9. 2023  
http://www.mesto-uh.cz/mistni-komise-jarosov-zapisy 
Zapsala: Věra Mikulková – tajemník komise           
Ověřil: Jan Zapletal – předseda komise  
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